
Ráda bych se podělila o své dojmy a zážitky z pedagogické praxe, kterou jsem vykonávala 

v prosinci 2014.  

Na Gymnázium Chotěboř jsem se vrátila po více než 4 letech, jako bývalá absolventka, nyní 

studentka závěrečného ročníku Pedagogické fakulty MU s aprobací Anglický jazyk a literatura a 

Občanská výchova. Do školy jsem vcházela se spoustou očekávání, ale zároveň i obavami. Nevěděla 

jsem, co mohu očekávat od žáků a jak mě přijmou moji bývalí učitelé. Ovšem mé obavy nebyly 

vůbec zapotřebí. Učitelé jsou přátelští a ochotní a v případě potřeby mi byli ve všem nápomocní.  

Bylo pro mě velmi zvláštní se nyní postavit před tabuli ve třídách, kde jsem sama strávila 

tolik let studia. Ovšem po čtyřech týdnech mé praxe musím přiznat, že se vše vyvinulo nad má 

očekávání. Většina žáků mě přijala poměrně kladně a velmi pěkně se mnou spolupracovali. Ve 

srovnání s některými brněnskými základními školami, kde jsem vykonávala předchozí pedagogické 

praxe, musím přiznat, že žáci na gymnáziu jsou klidnější, více snaživí, celkově se chovají lépe a 

jejich znalost anglického jazyka je nesrovnatelná se žáky základní školy. 

Závěrem bych chtěla velice poděkovat paní profesorce Caltové za milé přijetí, podporu a 

cenné rady, kterých si vážím.  

Bc. Hana Šimonová 

 

 


